
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, όπως με πληροφόρησαν οι αρμόδιοι φορείς 
του Υπουργείου, σας γνωρίζω ότι, καταρχάς, δεν έχουν περιέλθει σε γνώση μας καταγγελίες 
συμβεβλημένων με το ΥΠΕΘΑ ιατρών στο νομό Μαγνησίας περί μη εξόφλησης οφειλών.  

Σημειώνεται δε, ότι ο έλεγχος των δαπανών υγειονομικής περίθαλψης που 
υποβάλλονται από συμβεβλημένους ιατρούς ολοκληρώνεται εντός τριών μηνών περίπου 
από την παραλαβή τους.  

Επί του παρόντος, υφίστανται ελάχιστα τιμολόγια που δεν έχουν ακόμη εξοφληθεί 
λόγω μη ολοκλήρωσης του απαιτούμενου ελέγχου, τα οποία ωστόσο αναμένεται να 
εξοφληθούν στο αμέσως προσεχές διάστημα.  
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ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 

  
ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 1247/13-11-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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